
 

 

Br.0012.1.4.2023 
 

Protokół Nr 49/23  
z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta  

Rady Miasta Bielsk Podlaski  
w dniu 19 kwietnia 2023 r.  

 
 Posiedzenie Komisji Finansów i Budżetu Miasta odbyło się w budynku przy  
ul. M. Kopernika 3 (sala -II piętro) w godzinach 14.00-14.30. Obecni byli: Przewodniczący 
Komisji Aleksander Bożko, Członek Komisji Tomasz Sulima i Członek Komisji Piotr Wawulski. 
W posiedzeniu uczestniczył  także  Burmistrz Miasta Jarosław Borowski (lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu).  
 
Dotyczy punktu nr 1  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich 
zebranych.   
 
Dotyczy punktu nr 2  
 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poinformował, że obecny punkt dotyczy 
ustalenia porządku obrad. Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia podany  
w zawiadomieniu.  
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
3. Przyjęcie Protokołu Nr 49/23 z posiedzenia Komisji w dniu 21 marca 2023 r.  
4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 
5. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji  poprosił radnych o 
potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum, obecnych jest 3 radnych.  
 
Dotyczy punktu nr 3  
 
Przyjęcie Protokołu Nr 48/23 z posiedzenia Komisji w dniu 21 marca 2023 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 
 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
NIEOBECNI (1) 
Mikołaj Osipiuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja przyjęła przedłożony protokół. 
 
Dotyczy punktu nr 4 
 
Sprawozdanie z działalności Muzeum Obojga Narodów w Bielsku Podlaskim za 2022 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Tomasz Sulima powiedział, że w sprawozdaniu są też nakreślone plany na 
obecny rok, będzie jeszcze o to pytał, nie wie czy Przewodniczący Rady Miasta zaprosi Pana 
Kierownika, ale przy okazji chciałby żeby to wybrzmiało. Decyzją Sejmiku Województwa 
Podlaskiego rok 2023, ro jest rok Kodeksu Supraskiego i to jest taki temat, który mógłby 
zaciekawić również mieszkańców naszego miasta, tym bardziej, że to jest 500 lat kodeksu i w 
tym samym roku tj.  2023 mamy 200 -lcie urodzin odkrywcy kodeksu, Michała Bobrowskiego, 
który urodził się w powiecie bielskim, w Wólce Wygonowskiej. Nie wie, czy Pan Kierownik ma 
jakieś plany, ale może nie w tym roku, może w przyszłym,  myśli, że nasi mieszkańcy chcieliby 
też w jakiś sposób, może wystawy, czy jakiegoś spotkania, prelekcji też w tym móc 
uczestniczyć.   
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski powiedział, że sprawozdanie dotyczy roku 2022, a 
opowiadanie o planach nie jest przedmiotem tego punktu, w trakcie dyskusji mogą wyjść 
różne rzeczy, natomiast w planie pracy rady jest sprawozdanie za rok poprzedni, przyszłość 
wiąże się z przeszłością, z teraźniejszością i pewnie zadać pytanie można, tylko to tak gwoli 
formalnego spojrzenia. Wielokrotnie już mówił, że państwo radni zadają pytania, które nie są 
przedmiotem danego punku, tylko powinny być np. w sprawach różnych.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko zwracając się do radnego Sulimy zapytał, czy 
zgłasza wniosek o zaproszenie przedstawicieli muzeum na sesję Rady Miasta?  
 
Kierownik Referatu Obsługi i Rady Miasta Jolanta Mierzwińska poinformowała, że 
Przewodniczący Rady Miasta zaprosił na sesję zarówno  Pana Dyrektora Wilczewskiego jak  
i Pana Kierownika muzeum bielskiego.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji uznał, że komisja 
zapoznała się z przedłożonym sprawozdaniem. 
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Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim  
w 2022 roku. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji uznał, że komisja zapoznała się  
z przedłożoną informacją.  
 
Ocena zasobów pomocy społecznej w mieście Bielsk Podlaski za rok 2022. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji uznał, że komisja zapoznała się  
z przedłożoną oceną.  
 
Informacja z realizacji kierunków działań i wskaźników Strategii Integracji i Rozwiązywania 
Problemów Społecznych za rok 2022 przyjętych w harmonogramie na lata 2020-2022. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji uznał, że komisja zapoznała się  
z przedłożoną informacją.  
 
Raport z monitoringu „Lokalnego Programu Rewitalizacji na lata 2017-2023” za rok 2022. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji uznał, że komisja zapoznała się z 
przedłożonym raportem. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie nadania 
statutu Bielskiemu Domowi Kultury w Bielsku Podlaskim. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie nadania 
statutu Bielskiemu Domowi Kultury w Bielsku Podlaskim.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
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Aleksander Bożko, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
NIEOBECNI (1) 
Mikołaj Osipiuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
NIEOBECNI (1) 
Mikołaj Osipiuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego na czas 
nieoznaczony. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego na czas 
nieoznaczony.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
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NIEOBECNI (1) 
Mikołaj Osipiuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia 
Statutu Miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia 
Statutu Miasta Bielsk Podlaski.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
NIEOBECNI (1) 
Mikołaj Osipiuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Bielsk Podlaski. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Bielsk Podlaski.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
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Aleksander Bożko, Tomasz Sulima 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Wawulski 
NIEOBECNI (1) 
Mikołaj Osipiuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Bielsku Podlaskim. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Bielsku Podlaskim.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 2, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Aleksander Bożko, Tomasz Sulima 
PRZECIW (1) 
Piotr Wawulski 
NIEOBECNI (1) 
Mikołaj Osipiuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Aleksander Bożko, Tomasz Sulima 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Wawulski 
NIEOBECNI (1) 
Mikołaj Osipiuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Dotyczy punktu nr 4 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 
punkcie obrad?  
 
Członek Komisji Tomasz Sulima powiedział, że na poprzedniej komisji były wnioski – chodzi o 
dofinansowane obu komend powiatowych -  policji i straży pożarnej. Te wnioski są wiadomo, 
wiemy jakie są potrzeby, samorządy się na to składają, poczucie bezpieczeństwa jeśli chodzi 
o patrole piesze i rowerowe to coś niewymiernego. Zapytal na ile nasza sytuacja finansowa 
pozwala na to i jak Pan Burmistrz to widzi, czy najzwyczajniej nas stać na ten nowy samochód 
dla straży? Chyba nikt nie ma wątpliwości, że te wnioski są zasadne, dają się obronić, tylko 
pytanie – czy my mamy się zadłużać na rzecz tych szczytnych celów?  
 
Burmistrz Miasta  Jarosław Borowski powiedział, że budżet roku 2023 jest budżetem 
deficytowym, więc jakikolwiek wydatek w tym budżecie musi się wiązać z przesunięciem 
pieniędzy z innego wydatku, bądź z przesunięciem zadłużenia. Jeżeli chodzi o prośby panów 
komendantów, Komenda Powiatowa Policji prosi o 40.000 zł, a Komenda Powiatowa 
Państwowej Straży Pożarnej o 41.000 zł, w sumie jest to 81.000 zł, przy budżecie stu 
kilkudziesięciu milionów to nie są duże pieniądze, niemniej jednak to nie są pieniądze, które 
leżą i czekają kto się po nie schyli. Miesiąc temu Komisja Inwestycji pozytywnie zaopiniowała 
wniosek w sprawie dofinansowania zakupu pojazdów dla Komedy Powiatowej Policji, ale 
przypomniał też, że dwa miesiące temu na sesji był dyrektor szpitala, który również 
artykułował swoje potrzeby idące w dziesiątki tysięcy złotych, z tego co pamięta chciał, żeby 
samorząd miasta dołożył ok 70.000 zł  do łózek rehabilitacyjnych w zmodernizowanym 
oddziale rehabilitacyjnym. Powiedział, że pomagać trzeba, natomiast trzeba się liczyć z tym, 
że skoro pomożemy, to na coś tych pieniędzy może zabraknąć. Warto pomagać, jednak 
zupełnie inna jest sytuacja kiedy ma się budżet nadwyżkowy i kiedy są pieniędze, które 
trzeba tylko przesunąć, a zupełnie inaczej jest kiedy musimy się zadłużyć żeby zrealizować, to 
co teraz już jest w budżecie zapisane. Komisje pozytywnie zaopiniowały te dwa wnioski, w 
związku z czym trzeba te pieniądze znaleźć. Skoro wnioski są pozytywnie zaopiniowane to 
siłą rzeczy burmistrz otrzymuje legitymacje do tego, żeby szukać. Powiedział, że przyjął taką 
zasadę, że ta komisja, która jest najbardziej do tych spraw przypisana żeby wyraziła swoje 
zdanie i dała legitymację burmistrzowi, żeby albo wpisać albo nie wpisać przy zmianach 
budżetowych na kolejną sesje. Zaznaczył, że zdaje sobie sprawę, że są oczekiwania takie żeby 
te pieniądze jak najszybciej podstawić, bo niemniej jednak nie przewiduje autopoprawki 
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dotyczącej wprowadzania teraz pieniędzy, teraz nie wie skąd te pieniądze wziąć, a nie 
chciałby wprowadzać kolejnego punktu polegającego na zmianie wieloletniej prognozy 
finansowej żeby zmienić deficyt miasta.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko powiedział, że w mediach często słyszy się  
o dofinansowaniach straży pożarnych. 
 
Burmistrz Miasta  Jarosław Borowski powiedział, że Urząd Marszałkowski w tym roku 
ogłasza konkursu na dofinansowanie straży pożarnych  w wysokości 40.000.000. zł,  
w województwie Podlaskim.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za 
udział w posiedzeniu i zamknął obrady Komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
M. Germaniuk 

 
 

Przewodniczący Komisji Finansów 
i Budżetu Miasta 

 
Aleksander Bożko 

 


